

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

34 卷 2 期
中華民國 108 年 6 月

Vol. 34 No. 2 June 2019

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 陸象豫、孫銘源、蔡佳彬、黃惠雪·六龜試驗林氣象及水文特性之研究..... 71
- 周俊琴、鄧小麗、餘泳東、戴生玉、袁軍·油茶葉片鋁累積、釋放以及活性炭和鈣對其含量的消滅研究..... 89
- 彭世賢、王相華、郭耀綸·恆春半島海岸林銀合歡入侵之防治方法..... 99
- 葉民權、林玉麗、鍾佩芬、陳怡安·自攻螺絲應用於集成材梁柱接合剪斷抵抗性能之補強研究更新之影響..... 113
- 傅春旭、蔡明哲、李鎧彤、黃勁暉、張詠怡·印度塊菌、麗江塊菌及深脈塊菌及深脈塊菌菌絲培養之研究..... 127

研究簡報

- 呂長澤、洪裕榮、陳志雄·台灣堇菜科的新紀錄種—廣東堇菜..... 135

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 34 Number 2 June 2019

Research papers

- Lu SY, Sun MY, Tsai JB, Huang HH.** Climatic and Hydrological Characteristics of the Liukuei Experimental Forest..... 71
- Zhou JQ, Deng XL, Yu YD, Dai SY, Yuan J.** Aluminum Accumulation and Release and the Alleviating Effects of Biochar and Lime as Soil Amendments in *Camellia oleifera* Leaves 89
- Peng SH, Wang HH, Kuo YL.** Methods for Preventing the Invasion of *Leucaena leucocephala* in Coastal Forests of the Hengchun Peninsula, Taiwan..... 99
- Yeh MC, Lin YL, Zhong PF, Chen YA.** Application of Self-tapping Screws for Reinforcing the Shear Resistance Performance of Glulam Beam-Column Connections 113
- Fu CH, Tsai MJ, Li HT, Wong KF, Cheung WY.** Study of the in vitro Culture of *Tuber indicum*, *T. lijiangense* and *T. elevatireticulatum* Mycelium..... 127

Research note

- Lu CT, Hung YL, Chen CH.** *Viola kwangtungensis* Melch. (Violaceae): a New Record Viola in Taiwan 135